
Respostes a la ciutadania del regidor no adscrit al Ple de 21/11/2018 

Sra. Maria Jesús Sinfreu  
 
El passadís central del parc de la Solidaritat és una zona molt exposada al sol i 
des de l’Ajuntament es va dir que s’hi posarien para-sols. S’han oblidat del 
tema? 
 
Pensen prendre mesures immediates per pal·liar el casos circulatori provocat 
pel nou carril bici al seu pas per Laureà Miró i Països Catalans? 
 

El senyor Comellas: 

“Salutacions a la senyora Sinfreu, i molt breument, perquè segurament el regidor de 
l’àmbit ho explicarà molt millor. En els dos casos, no, l’ajuntament no ha oblidat els 
compromisos adquirits i es farà. I sobre el tema del presumpte caos circulatori, 
doncs, haig de discrepar, jo no el veig enlloc, i tinc una bona talaia i puc constatar 
que no hi ha ni més ni menys que abans, però a partir d’aquí ja rebrà una bona 
resposta de la persona que tècnicament està més a sobre. Gràcies.” 

 


